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Darłowo, dnia 16 lutego 2021 roku 
 
 
BR.0002.2.2021 
 

Protokół Nr XXXII/2021 

z XXXII sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 16 lutego 2021 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno - Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o 
godzinie 1100 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych z 
prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego zostanie sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
3. Radny Robert Ciszek potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz był nieobecny usprawiedliwiony 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski spóźnił się . 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez przewodniczącego rady stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu 
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Pan przewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
13 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Pan przewodniczący również powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi 
Sołectw Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli 
śledzić jej przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo 
Pani Joanna Stępień Radca Prawny.  
Pan Tomasz Gondek – Prezes Zarządu Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o. 
o. w Krupach  
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Renatę Lipicz 
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że dzisiejsza 
sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 ze zm.) oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 
szczególnych rozwiązaniach związanych zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 
2020 r. poz. 374, z późn. zm.). 

 
Przewodniczący poinformował, że warunkiem zastosowania zdalnego trybu 

obradowania jest posiadanie przez każdego radnego odpowiednich warunków technicznych. 
Takie warunki zostały spełnione. Gmina Darłowo wyposażyła każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w tablety z Internetem oraz wszelkimi niezbędnymi narzędziami do brania udziału w 
obradach sesji prowadzonych w trybie online (zdalnym). 

 
 Każdy radny ma możliwość zabrania głosu, formułowania poprawek, składania 
wniosków i głosowania w czasie rzeczywistym. Wyposażenie każdego radnego Rady Gminy 
Darłowo w takie warunki techniczne dają Przewodniczącemu Rady pewność, że podczas 
głosowań na dzisiejszej sesji głosy zostaną oddane przez radnych zgodnie z prawem. 
Głosowania będą przeprowadzone tylko w trakcie posiedzenia w określonych momentach.  
 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
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Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś z Państwa Radnych lub Wójt chciałby złożyć 
wniosek o zmianę porządku obrad?  
Przewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  
 Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił porządek  obrad na dzisiejszej sesji; 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 
Porządek obrad: 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów:  

- z XXIX sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 18 grudnia 2020 roku,  
- z XXX sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 grudnia 2020 roku,  
- z XXXI sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2021 roku.   

4. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                                   
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

5. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

6. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XXIX sesji Rady Gminy Darłowo oraz                     

w okresie między sesjami.                              
8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 

sesjami.  
9. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
10. Czas dla samorządu. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. Druk Nr 1/2021XXXII 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty miejscowej. Druk Nr 2/2021XXXII 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej. Druk Nr 3/2021XXXII  
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 
Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych. Druk Nr 4/2021XXXII 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dotyczy działki nr 222/3 w obrębie Gleźnowo).                                      
Druk Nr 5/2021XXXII 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dotyczy działek nr 263/3, 263/4, 263/5 i 263/6 w obrębie 
Dobiesław). Druk Nr 6/2021XXXII 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dotyczy działek nr 446/3, 446/4, 446/5, 446/6 w obrębie Wicie). 
Druk Nr 7/2021XXXII  
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 
darowizny przez Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej 
(dotyczy działki nr 203/39 w obrębie Gleźnowo). Druk Nr 8/2021XXXII 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu (dotyczy działki nr 84/2 w obrębie Rusko). Druk Nr 9/2021XXXII 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu (dotyczy działki nr 71 w obrębie Gleźnowo). Druk Nr 10/2021XXXII 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
(dotyczy działki nr 130/2 w obrębie Wicie). Druk Nr 11/2021XXXII 
22. Wolne wnioski i zapytania. 
23. Zakończenie sesji. 
 



Strona 4 z 24 
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, przy 
czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i nazwiska 
i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji, 
czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA” 
8. Radny Henryk Ignatowicz  był nieobecny 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podsumowując w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując: 
13 głosów za przyjęciem porządku obrad XXXII sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących 
2 nieobecnych 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że 
porządek obrad został przyjęty.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Przyjęcie protokołów: 
Ad. 3.  

- z XXIX sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 18 grudnia 2020 roku,  
- z XXX sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 grudnia 2020 roku,  
- z XXXI sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 25 stycznia 2021 roku.   

 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tych 
protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że wszystkie wyżej wymienione 
protokoły zostały podpisane bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
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Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan wójt powiedział, że odbył spotkanie z Panią Hanna Pawlak, Panem Adamem Bonna ,, 
Polomarket” w sprawie inwestycji w Dąbkach. Spotkał się również  z Komendantem 
Powiatowej Policji w Sławnie podinsp. Panem Andrzejem Komoda w sprawie współpracy 
letniej oraz ogólnie współpracy pomiędzy policją a gminą. 20 stycznia odbyło się spotkanie 
robocze z Firmą BSP Service Sp. z o.o., która jest  realizatorem umowy rewitalizacyjnej w 
miejscowości Bukowo Morskie i Pęciszewko  na temat koncepcji, które firma proponuje. Do 
dnia dzisiejszego koncepcje nie zostały zatwierdzone do dnia dzisiejszego nadal pracujemy z 
firmą aby zatwierdzić i wypracować wspólny kierunek działania. 25 stycznia spotkałem się z 
Panią Wanda Hańczarek Sołtysem Sołectwa Cisowo w sprawie wydawanych przez Gminę  
Kobylnica decyzji środowiskowej min. na powstanie  kurników i wywożenie obornika 
kurzego w miejscowości mim Cisowo. Mieszkańcy są stroną postępowania i swoje uwagi 
przesłali, które uzgodnione zostały z urzędem  Wójtowi Gminy Kobylnica. 27 stycznia 
spotkaliśmy się  z Panią Joanna Węgrzyn  spółka Dec i partnerzy jak i ośrodkiem 
sanatoryjnym Dukat, są to dwa podmioty, który największy udział w szczepieniu 
mieszkańców. Rozmawialiśmy                                o realizacji dowożenia przez gminę przede 
wszystkim dotyczy to osób, które w pewien sposób są niepełnosprawne. 2 lutego 2021 roku 
spotkałem się  z przedstawicielami Firmy Ekowodrol sp. z o.o.  z Panem Karolem Królakiem 
i Panem Kamilem Dzikiewicz w celu podpisania umowy na budowę sieci wodno- 
kanalizacyjnej w raz  z budową chodnika  w miejscowości Rusko, myślę że na początku 
marca prace budowlane powinny się rozpocząć . Odbyliśmy kolejne spotkanie 2 lutego z 
Firmą BSP Service Sp. z o.o. w celu omówienia koncepcji realizacji rewitalizacji  w 
miejscowości Bukowo Morskie – Pęciszewsko, myślę, że w niedługim czasie za obopólna 
zgoda  gminy i wykonawcy zaakceptowana. 28 stycznia 2021 roku Pan Wójt uczestniczył na 
Komisji Samorządu Terytorialnego i Administracji Państwowej  w Senacie na temat 
wznowienia działalności gmin turystycznych i gmin uzdrowiskowych. Dla gminy Darłowo 
skoczyła się pół środkiem , gminy turystyczne wznowiły  swoją działalność, aczkolwiek 
uzdrowiska gdzie pracownicy są zaszczepieni  w jakiś sposób bardziej pod względem 
rygorów dostosowani do wymogów sanitarnych. Podobne spotkanie było także w Sejmie 10 
lutego 2021 w którym także uczestniczyłem na Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i 
Turystyki, gdzie gminy nadmorskie także przedstawiały swoje prośby  dotyczące tak samego 
traktowania przez nasze państwo  jak gminy z południa Polski. Jesteśmy troszkę 
zaniepokojeni gdzie nasi rządzący  nie widzą, że u nas  turystyka, czy turystyka sanatoryjna  
odbywa się w mniejszym stopniu zimą, ale się odbywa. Ma to nie tylko  odzwierciedlenie w 
finansach przedsiębiorców, którzy prowadzą zakładu uzdrowiskowe, ale i także w budżecie 
gminy Darłowo, min o to wnioskowaliśmy, żebyśmy zostali objęci dodatkowa pomocą tak jak 
gminy na południu Polski. Wczoraj 15 lutego 2021 roku odbyło się spotkanie  Uzdrowisk 
Zachodniopomorskich w Kołobrzegu uczestniczyło pięć uzdrowisk, dwa większe Świnoujście 
i Kołobrzeg, trzy mniejsze Kamień Pomorski, Dąbki i Połczyn Zdrój  wspólnie będziemy 
pisać pismo aby możliwe było otwarcie sanatoriów od 1 marca 2021roku. W miedzy czasie 
odbyły się  wideokonferencje z Wojewodą i Pełnomocnikiem dotyczące dowozu osób 
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niepełnosprawnych do punktów szczepień między innymi przy wsparciu strażaków. My 
realizujemy to także będziemy korzystać z pomocy straży jeżeli będą sytuacje, że my sami nie  
poradzimy . Samochód z Seniora Plusa służy nam do pomocy, samochód ze spółki, która 
także ma zawieszone dowożenie, żeby wykorzystać  potencjał taboru ,który jest dostosowany 
do osób niepełnosprawnych. Pan Wójt dodał również, że od jutra Senior Plus  rozpoczyna 
działalność. Wiedzy czasie uczestniczyłem w urodzinach 100-latki Pani Marianny Karbowiak 
z Nowego Jarosławia  Panią Joanna Lach. 4 lutego odbył się rozdanie stypendiów naukowych 
za najlepsze wynik w nauce. W urzędzie gościliśmy dzieci które miały najwyższą średnią na 
terenie gminy. 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do dyspozycji na 
rachunku podstawowym wynoszą 4 133 491,58 zł. Wydatki do poniesienia w najbliższych 
dniach wynoszą  242 149,20 zł.  
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
Pan Przewodniczący przywiał na dzisiejszej sesji również  Panią Iwonę Kowalską 
Kierownika Biura Rady. 
 
Radny Piotr Szewczykowi potwierdził swoją obecność od tego momentu obecnych był 14 
radnych.  
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że  od ostatniej sesji Rady 

Gminy Darłowo, które odbyły się w dniu 18 grudnia 2020 roku i dwóch  sesjach 
nadzwyczajnych Rady Gminy Darłowo w dniach 30.12.2020 roku oraz 25.01.2021roku rada 
podjęła łącznie 17 uchwał.  Zostały one przesłane do organów nadzoru  Wojewody 
Zachodniopomorskiego i regionalnej Izby Obrachunkowej. Organ nadzoru  nie stwierdził 
naruszeń prawa wobec powyższego przedmiotowe uchwały zostały przekazane pracownikom 
urzędu gminy oraz kierownikom  jednostek podległych celem realizacji  
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych od ostatniej sesji 18 grudnia 2020 roku stanowi załącznik nr 6 
do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
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Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy sesjami od 
dnia 18 grudnia 2020 roku radni złożyli 2 interpelacji. Udzielono odpowiedzi na  wszystkie 
interpelacje.  
 
W okresie objętym sprawozdaniem sołtysi złożyli 4 wnioski. Odpowiedzi udzielono na 
wniosków,  
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.   
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad. 9.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że 

zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, 
podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie 
pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  
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Na tym punkt zakończono.  
 

Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że zwołując 

dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, podał do 
publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie pisemnej 
swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt nie zgłosił chęci udziału.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. Druk Nr 1/2021XXXII 
Ad. 11. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że uchwały zostały dokładnie omówione na komisji, które zostały 
przedstawione na sesję. Uzasadnienie jest podobne do wszystkich trzech pierwszych uchwał 
czyli o zmianie opłaty uzdrowiskowej, opłaty miejscowej i opłaty targowej. Regionalna Izba 
Obrachunkowa zarzuciła nam, kiedy uchwalaliśmy zmianę systemu pobierania opłaty na 
system elektroniczny, że w naszych uchwałach nie powinno być, krótko mówiąc mowy o 
sposobie pobierania opłaty, jest to sprawa wewnętrzna pomiędzy urzędem a osobą 
inkasentem. Musimy wykreślić sposób pobierania opłaty, czy to jest za pomocą kwitariusza, 
czy za pomocą systemu  elektronicznego, który wprowadziliśmy. Także Regionalna Izba 
Obrachunkowa zwróciła uwagę, że mamy naruszenie prawa uchwały, które są były w obrocie 
prawnym uchwalone w  2016 roku dotyczące opłaty miejscowej  i uzdrowiskowej dotyczące 
zmniejszonej stawki do lat 7. W uchwale, która proponujemy zawiera załączniki  w sprawie 
poboru uchwały  pierwsza uzdrowiskowej gdzie jest załącznik inkasenci opłaty 
uzdrowiskowej także zawiera jedną stawkę, która jest  wysokości 3,50 zł za każdą rozpoczęta 
dobę pobytu nie ma zniżki dla dzieci do lat 7. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i  Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu/  
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz  nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecny, 
podjęła
/Uchwała Nr XXXII.324.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie opłaty miejscowej. Druk Nr 2/2021XXXII 
Ad. 12. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że sytuacja  jest bardzo podobna wręcz analogiczna do opłaty 
uzdrowiskowej na wniosek  Izby Obrachunkowej  nie umieszczamy  w uchwale systemu j jak 
będzie pobierana opłata, czy to będzie za pomocą kwitariusza, czy za pomocą systemu 
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elektronicznego, także wykreślamy stawkę preferencyjną dla dzieci do lat 7 , opłata 
miejscowa wynosi 2 zł za każdą rozpoczętą  dobę.   
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie opłaty miejscowej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14  radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecny, 
podjęła
/Uchwała Nr XXXII.325.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie opłaty miejscowej. 
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Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie opłaty targowej. Druk Nr 3/2021XXXII 
Ad. 13. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że  nowa uchwała w sprawie opłaty targowej  analogiczna  do tej co 
określaliśmy w październiku, stawki są identyczne dotyczy zmiany sposobu uiszczenia 
opłaty, tez wykreśliliśmy, że za pomocą kwitariusza tego nie powinno być według 
Regionalnej Izby Obrachunkowej  w uchwale. Stawki  są identyczne jak pojęte w tamtym 
roku, zmienia się tylko sposób pobierania. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie opłaty targowej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
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14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecnych, 
podjęła
/Uchwała Nr XXXII.326.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie opłaty targowej stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

Na tym punkt zakończono.  
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 
Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych.                                                 
Druk Nr 4/2021XXXII 

Ad. 14. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że oddał głos Panu Prezesowi Tomaszowi Gondek, który uzasadni 
podejmowanie uchwały. Pan Wójt poprosił radnych o  zaakceptowanie Wieloletniego Planu 
Rozwoju i Modernizacji  i Urządzeń Wodociągowych realizowanego przez Zakład GZUP 
Spółka Z o.o. który będzie dotyczył okres 2021-2023,  to jest załącznik pokrótce Pan Prezes 
przedstawi. Pan Wójt dodał jeszcze, że to nie są wszystkie inwestycje wodno- kanalizacyjne, 
które są przedstawione i będą realizowane przez gminę czy przez GZUP  w tym okresie 
czasu, gmina będzie realizowała odrębne. Plan jest modernizacji dotychczasowych sieci  i 
przepompowni ale także ze stacją wody, aby nasi mieszkańcy cieszyli się woda dobrej 
jakości. 
Pan Wójt oddał głos Panu Prezesowi, dodał również ze uchwała została przedstawiona  wraz 
ze skutkami jakie będą wynikały  na komisji Rady Gminy. 
 Pan Tomasz Gondek Prezes Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej Sp. z o.o. w 
Krupach  powiedział, że projekt planu był szeroko omawiany na komisji  jeśli mogę 
przedstawię uzasadnienie do uchwały.  Tworzenie  planu modernizacji i  urządzeń  
wodociągowych  oraz sieci  kanalizacyjnych wynika z   ustaw o zbiorowym zaopatrzeniu  w 
wodę i odprowadzeniu ścieków jest to jeden z obowiązków Przedsiębiorstwa związany z 
zapewnieniem  możliwie najwyższej jakości świadczonych usług oraz nieprzerwanego 
dostarczania. W planie zawarte są najważniejsze inwestycje, które musimy zrealizować  w 
najbliższych 3 latach, które pozwolą nam na to aby  system wodociągowy i kanalizacyjny 
pracował prawidłowo. Najważniejsze inwestycje w zakresie sieci wodociągowej to min. 
budowa sieci wodociągowej pomiędzy miejscowościami Sińczyca a Domasławice, 
modernizacja stacji uzdatniania wody w Zakrzewie oraz kilka mniejszych, przebudowa stacji 
w Cisowie, Krupach oraz w Wiciu. W zakresie  rozbudowy sieci kanalizacji sanitarnej to 
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dwie najważniejsze inwestycje. Właśnie teraz jest ogłoszony przetarg budowa sieci- 
kanalizacji sanitarnej  w miejscowości Porzecze i Pęciszewko oraz budowa sieci sanitarnej  w 
miejscowości Kopań. Aktualnie  na etapie otwarcia ofert i widzimy że są oferty złożone w 
środkach finansowych jakie jesteśmy w stanie przeznaczyć. Najprawdopodobniej  w tym roku 
zostanie wybudowana sieć kanalizacji sanitarnej w miejscowości Porzecze- Pęciszewko  a w 
przyszłym roku zostanie wybudowana sieć kanalizacji sanitarnej  w miejscowości Kopań  
wraz  z rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej w Kopań, to są również działki, które znajdują 
się nad samym morzem. Ważnymi inwestycjami omawianymi na komisji  to min, zakup wozu 
asenizacyjnego. W tej chwili mamy taka sytuację na terenie gminy Darłowo znajduję się 45 
przepompowni ścieków, a w najbliższych dwóch latach powstanie kolejnych 10, nie mamy w 
tej chwili wozu asenizacyjnego, który by  wspomagał pracowników oczyszczalni przy 
czyszczeniu przepompowni jest to jedna z niezbędnych inwestycji. Mamy szereg mniejszych 
inwestycji min. zakup samochodu dostawczego dla pracowników oczyszczalni, zakup 
niezbędnego wyposażenia technicznego jest to wszystko rozłożone na lata  w dokumencie jest 
to wszystko opisane. Wpływ planu na taryfę nie będzie w 2021roku, dopiero w 2022 roku w 
nieznacznym stopniu plan spowoduje wzrost opłaty za wodę ok. 2 grosz i wzrost opłaty za 
ścieki o 25 groszy, a w 2023 roku  wzrost opłaty za wodę o 11 groszy  i o 48 groszy na 
opłacie za ścieki. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
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2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział:  nieobecny   
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecny 
podjęła

/Uchwała Nr XXXII.327.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 
Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu/ 

 uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 5/2021XXXII 

Ad. 15. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że  uchwała dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  
stanowiącej własność gminy Darłowo  jest to działka 222/3,  działka prawie 30 arowa. W 
planie przestrzennego zagospodarowania  jest to teren MU-1, obręb ewidencyjny Glęźnowo, 
działka znajduje się pomiędzy Glęźnowem a Dobiesławiem. W załączeniu jest mapka na 
której radni mogli się naocznie zapoznać, która to jest działka. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecnym 
podjęła

/Uchwała Nr XXXII.328.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 6/2021XXXII 

Ad. 16. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że   chodzi o cztery działki, które powstały w  wyniku podziału  działki 
w Dobiesławiu, jest to działka 263/3, 263/4, 263/5,263/6 obręb geodezyjny Dobiesław. 
Działki maja równa powierzchnie 1641m2 w planie przestrzennym są to tereny zabudowy 
mieszkaniowej  oraz usług nieuciążliwych produkcji rolne. Cztery prostokątne działki w 
Dobiesławiu, myślę, że znajdą swoich właścicieli. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
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12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecny 
podjęła

/Uchwała Nr XXXII.329.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 7/2021XXXII 

Ad. 18. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że zwraca się z prośbą o wyrażenie zgody na sprzedaż  oczywiście w 
przetargu działek o numerze 446/3,446/4,446/5,446/6 w obrębie ewidencyjnym Wicie. Jest to 
teren przy jeziorze, który powstał w wyniku podziału działki więszej.  Teren został 
wydzielony pod przyszła infrastrukturę sportowa z tej działki. Zabezpieczamy sobie miejsce 
gdzie być może powstanie przystań mała, jeżeli będą możliwości administracyjne, finansowe 
powstania takiej przystani w przyszłości. Działki sa oznaczone symbolem MNU-3 teren 
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej usług nieuciążliwych  działki maja powierzchnie 
ok. 3tyś metrów. Są to cztery większe działki, które planujemy sprzedać. 
  
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział:  nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecny 
podjęła

/Uchwała Nr XXXII.330.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez 
Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej. Druk Nr 
8/2021XXXII 

Ad. 18. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez 
Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Pan wójt  zwrócił się z prośbą o przyjęcie w formie darowizny nieruchomości 203/39                               
o powierzchni 2155m położonej w obrębie  ewidencyjnym Gleźnowo. Jest to droga 
dojazdowa do nieruchomości właściciel, działki prosi nas o przejęcie. W dużej części ta 
działka jest w planie przestrzennym jako drogi publiczne drogi dojazdowej a cześć jest jako 
działka MR3 mieszkaniowo rekreacyjna. Droga jest w dobrym stanie wymaga niewielkich 
nakładów finansowych. Prowadzi do już wybudowanych budynków. Właściciel w formie 
darowizny chce ja przekazać. 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Gminę Darłowo 
nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez Gminę Darłowo 
nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez 
Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział:  nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
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12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecnym 
podjęła

/Uchwała Nr XXXII.331.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 
darowizny przez Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej stanowi załącznik nr 43 
do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez 
Gminę Darłowo nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 9/2021XXXII 

Ad. 19. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że zwraca się o odpłatne obciążenie służebnością przesyłu  na  
nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 84/2 w obrębie ewidencyjnym Rusko. 
Chodzi o projektowaną siec Polskiej Spółki Gazownictwa, która przewiduje w działce 
położenie gazociągu średniego ciśnienia  
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
45 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 46 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: nieobecny 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecny 
podjęła
/Uchwała Nr XXXII.332.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 
Druk Nr 10/2021XXXII 

Ad. 20. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, ze także zwraca się z prośbą na odpłatne obciążenie służebnością działki 
o numerze 71 obręb geodezyjny Gleźnowo na rzecz Energa-Operator S.A.  
  
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
49 do niniejszego protokołu/  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 50 do niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: nieobecny  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecnym  
podjęła
/Uchwała Nr XXXII.333.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości . Druk Nr 
11/2021XXXII 

Ad. 22. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  stanowi 
załącznik nr 52 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan wójt powiedział, że chodzi o nieodpłatne nabycie nieruchomości działka także jest to 
działka drogowa oznaczona  numerem geodezyjnym 130/2 o powierzchni 1041m 2 

położonych w obrębie  ewidencyjnym Wicie, chociaż  położona jest w miejscowości Kopań, 
jest to droga nad jeziorem do budynku mieszkalnego znajdującego się na tym jeziorem. 
 
 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości  stanowi załącznik nr 53 do 
niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 54 do 
niniejszego protokołu/  

 
dotyczącą projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 
 
Przewodniczące wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie czy 
jest za pojęciem uchwały w sprawie? 
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: nieobecny   
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
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13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 14 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
1 nieobecnym  
podjęła
/Uchwała Nr XXXII.334.2021 Rady Gminy Darłowo w sprawie stanowi wyrażenia zgody  na nabycie 
nieruchomości załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Wolne wnioski i zapytania. 
Ad. 22.  

 
Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
Nikt głosu nie zabrał.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 23.  

Wobec wyczerpania tematyki ustalonego porządku obrad XXXII Sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1100 w dniu 16 lutego 2021 roku. 

 
 

 

   
Obradom przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 
       Grzegorz Hejno 
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